

Bestyrelsesmøde – Juni 2024

Dato: 3. juni 2024

Tid: kl. 15-17

Sted: Hjemme ved Karoline

Indkaldt: Bestyrelsen

Mødeleder + snack ansvarlig: Karoline

Referent: Mathilde

Deltagere:

Karoline Lender (KL)

Trine Schack Sørensen (TS)

Mathilde Paustian (MP)

Caroline Vind (CV)

Suppleanter:

Ayla Raundahl (AR)

Rasmus Pradsgaard (RP)

Afbud fra:

Teresa Izabella Nørgaard Thomsen (TNT)

Anne Kjær Henriksen (AKH)

Sarah Bro (SB)

	Indhold	Beslutning	Tid
1.	Gennemgang af dagsorden		5 min.
2.	Kontor	Hvad gør vi med Trello? - Vi har søgt om at få 'non-profit discount' på Trello, så alle har adgang. Vi hører tilbage om maks 2. dage Økonomistatus kommer sidst i juni - Resterende beløb: 193.000 kr - 8.000 kr. i støtte fra NS - omkring 6000 kr. i støtte fra Aarhus halvmarathon - 100.000 kr. efter godtgørelse til instruktør NS24 - Mangler 2 frivillige, Karoline prøver at finde nye og eller skriver vi til PR BACH medhjælpere - Kontaktperson fredag (KL) - Kontaktperson søndag (MP) - er det ok? Det er det :) - Der mangler frivillige til om fredagen - Vi skriver til PR om de kan dele det på Instagram Løn til gæstetræner fra sæson 2022/2023. Hvad gør vi der? - Man har selv ansvar for at indsende workshop kontrakten indenfor den indeværende sæson. - Vi tilretter workshop kontrakten, således at det står tydeligere, at den underskrevne workshop kontrakt (af både	30 min.

		gæsteinstruktør og holdets instruktør) skal indsendes til kontoret i indeværende sæson (dog senest 1. juni). Kursusansøgninger - Instruktører - 1: Ansøger om tilskud/forhåndsgodkendelse fra idrætssamvirket - 2: Ansøger om tilskud/forhåndsgodkendelse fra idrætssamvirket, derefter vurderer bestyrelsen hvor meget foreningen kan give Har vi brugt springhallen i DGI huset i maj? - Ja.	
3.	Opdatering af Trello	Vi venter til vi har adgang til den	10 min.
4.	Opsummering fra AU Sport	Ændring af repræsentant mail - Karoline sender mail med bestyrelsesoversigt til AU Sport DSFI - DSFI kan dele vores prøvetræninger på deres platforme og PR laver en oversigt over prøvetræninger omkring første uge i september. Det giver rigtig god mening for at fremme foreningen. Deadline for idé 15. juni. Møde d. 17. juni. - Mathilde skriver til Ronja. - Skal vi have frivillige til oprydning? Mathilde skriver Lokaler - Vi har interesse i Møllevangen - Mathilde kontakter aus Ny IU repræsentant - Mathilde er nyt bestyrelsesmedlem i Idrætsudvalget for AU Sport	10 min.
5.	PR	Er der noget PR skal gøre? - BACH fredag den 14/6 kl. 16-20 mangler vi min. 4 hjælpere - må meget gerne deles på Instagram. Karoline sender noget til PR de kan dele. - Oversigt over fortræninger - i starten af august	5 min.
6.	Gymnastik	Giver vi tilskud til instruktører, som tager til landsstævne? - Ja, vi vil give et tilskud - hvor meget, kan vi først sige efter vi har lagt budget. Godtgørelse til Weekendholdet? Hvad har det tidligere hold fået? - 2x godtgørelse til deling på rytmesiden og 2 x godtgørelse til deling på springsider. Hvornår skal DGI senest have svar på, om vi vil 'afbooke' en sæsonbooking, in case Mix ikke bliver til noget. - Inden august. Hvor mange penge har vi i gymudvalget?	10 min.

		- 2000 kr.	
7.	Andet	Fastlæggelse af datoer for sæson 2024/2025: - Datoer er fastsat Lav skabelon til udtalelser til frivillige færdig. - Godkendt Resultat fra spørgeskema: - Kommentar fra GYM: I forhold til kommunikation fra foreningen, så tænker vi SMS påmindelser og reminder fra kontaktpersonen. - Resultater siger faktisk ønsker om kortere møder, som ligger i hverdagen, for at det passer bedre ind i en travl hverdag. - Giv mulighed for tilmelding til praktisk møde + social arrangement - Kommunikation via SMS	20 min.
7.	Dato for næste bestyrelsesmøder	Juli: Online statusmøde sidst i juli - Uge 30? - Forberedelse til opstartsmøde - Mandag den 22. juli kl. 14 August: - Uge 33, mandag den 12. august kl. 15.30	5 min.